

Title (en)

Shower cubicle and a ceiling element, especially for a shower cubicle.

Title (de)

Duschzelle und Deckenelement, insbesondere für eine Duschzelle.

Title (fr)

Local pour douche et élément de plafond, notamment pour local de douche.

Publication

EP 0406500 A1 19910109 (FR)

Application

EP 89401938 A 19890706

Priority

FR 8806146 A 19880506

Abstract (en)

- The invention relates to a shower cubicle and a ceiling element, especially for a shower cubicle. - The shower cubicle, of the type comprising at least one water inlet pipe (10) and members (5) for controlling the water supply, is noteworthy in that it comprises at least one ceiling element (7) in which is provided at least one closed cavity (8) capable of being connected to the said water inlet pipe (10), the lower face (11) delimiting the said cavity (8) having a plurality of orifices (12) intended to discharge the water flowing in the said cavity (8).

Abstract (fr)

- L'invention concerne un local pour douche et un élément de plafond, notamment pour local de douche. - Le local pour douche, du type comportant au moins une conduite d'arrivée d'eau (10) et des organes (5) pour la commande de l'alimentation en eau, est remarquable en ce qu'il comporte au moins un élément de plafond (7) dans lequel est ménagée au moins une cavité close (8) susceptible d'être raccordée à ladite conduite d'arrivée d'eau (10), la face inférieure (11), délimitant ladite cavité (8), présentant une pluralité d'orifices (12) destinés à l'éjection de l'eau transitant dans ladite cavité (8).

IPC 1-7

A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/28 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/28 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4122558 A 19781031 - DI LIBERTO MENNO, et al
- [A] GB 355758 A 19310828 - ANTON WEBER, et al
- [A] US 3007178 A 19611107 - MURRAY ALTMAN, et al

Cited by

US7448096B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

FR 2630902 A1 19891110; FR 2630902 B1 19910315; EP 0406500 A1 19910109

DOCDB simple family (application)

FR 8806146 A 19880506; EP 89401938 A 19890706